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Toelichting 

agendapunt 

10 

Mededelingen 

 

SCHRIFTELIJKE MEDEDELINGEN 

 

10.1 Krantenberichten periode 10 oktober t/m 14 november 2019 

 

De griffier heeft voor u krantenberichten geselecteerd waarin de gemeente Leudal, op het 

aandachtsterrein van uw commissie, aan de orde kwam. Zie de bijlage. 

 

Ter kennisname. 

 

10.2 Werkconferentie Noord- en Midden-Limburg ‘Visies op onze leefomgeving’ 

 

De ‘samenwerkende ketenpartners’ van (semi-)overheden, inzake de Omgevingswet, in Noord- 

en Midden-Limburg hebben bij e-mail van 30okt19 een vooraankondiging gestuurd voor een op 

28nov19, van 14.00 tot 17.30 uur, in Theater De Maaspoort, Oude Markt 30 in Venlo te houden 

werkconferentie ‘Visies op onze leefomgeving’.  

Bij e-mail van 8nov19 hebben zij de definitieve uitnodiging + het programma gestuurd. 

 

Die ketenpartners hebben over de ‘visies op de leefomgeving’ bouwstenen ontwikkeld die zij in 

vier workshops ter discussie gaan stellen. Zij verwachten dat de gemeentebesturen daarmee 

waardevolle input voor de opstelling van omgevingsvisies en omgevingsplannen kunnen 

verkrijgen. 

 

De bijeenkomst is bedoeld voor bestuurders, raadsleden en beleidsambtenaren van  

(semi-)overheden in Noord- en Midden-Limburg. 

 

Ter kennisname. 

 

10.3 Resterend programma raadswerkgroep Buitengebied in Beweging / 

        Omgevingswet 

 

De beleidsmedewerker team ontwikkeling, mevrouw L. Peters, heeft bij haar e-mail van 

30okt19 aan o.a. de leden van de raadswerkgroep Buitengebied in Beweging / Omgevingswet 

het programma bekendgemaakt van de 3e en 4e van in totaal 5 vergaderingen van die 

werkgroep. 

 

Ter kennisname. 
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10.4 Discussiëren over biodiversiteit in commissievergadering óf in 

         raadsinformatiebijeenkomst 

 

Aan het slot van de laatstgehouden vergadering van de commissie fysiek (22okt19) heeft 

wethouder R. Martens gevraagd of tijdens de commissievergadering fysiek van 26nov19 méér 

tijd kan worden ingeruimd voor het agendapunt over biodiversiteit dan de 30 minuten die de 

griffier ambtelijk als richtlijn had meegedeeld. 

Aansluitend aan de commissievergadering van 22okt19 hebben wethouder Martens + ik als 

commissievoorzitter afgesproken om dat agendapunt niet in de commissievergadering van 

26nov19 te plannen maar daartoe mogelijk een raadsinformatiebijeenkomst te organiseren. 

 

Het beleggen van raadsinformatiebijeenkomsten behoort tot de bevoegdheid van het 

presidium. 

Het presidium heeft in zijn vergadering van 29okt19 besloten om het beleggen van een 

raadsinformatiebijeenkomst over biodiversiteit uit te stellen tot de presidiumvergadering van 

3dec19 omdat het presidium eerst meer informatie wenst te ontvangen over de bedoeling, 

opzet etc. van zo’n bijeenkomst + een antwoord op de vraag waarom dat onderwerp niet kan 

worden besproken in, bijvoorbeeld, de vergadering van de commissie fysiek van 28jan20. 

 

Op 12nov19 heeft de griffier, namens wethouder Martens, het bericht ontvangen dat begin 

2020 een voorstel zal worden overgelegd met een nader onderbouwd en uitgewerkt verhaal 

voor de raads- en commissieleden over onder andere het planten van bomen in de gemeente 

Leudal (afgestemd op het plan van provincie Limburg om 1,1 miljoen bomen te planten in de 

provincie) en de mogelijkheid voor het aanplanten van herdenkingsbomen / een 

herdenkingsbos.  

Het verzoek om een raadsinformatiebijeenkomst te organiseren in januari 2020 over 

biodiversiteit komt daarmee te vervallen. 

 

Ter kennisname. 

 

 

MONDELINGE MEDEDELINGEN 

 

Hebt u nog mondelinge mededelingen? 

 

 

 

Bijlagen: ja 


